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ZAPISNIK 
 

MJESTO I DATUM ODRŽAVANJA:  Općinska vijećnica Općine Pribislavec, 16. 6. 2025. godine 
 
PRISUTNI: Dina Korent, Nikola Bakoš, Jasna Rakić, Mladen Ladić, Zoran Tomašić, Saša Borković, David 
Dodlek, Ana Novak, Josip Varga, Petar Hajdinjak, Jagoda Orehovec, Ljubo Ranilović 
 
ODSUTNI: - 
 
VANJSKI PRISUTNI: 
Matija Ladić, načelnik Općine Pribislavec 
Ivana Lesjak, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela 
Hrvoje Goričanec, viši referent za opće i upravne poslove 
 
Sjednica je započela u 19:30 sati. 
 
Sjednicu je sazvala pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ivana Lesjak, koja je pozdravila sve 
prisutne, čestitala vijećnicima, načelniku i zamjeniku načelnika iz redova pripadnika romske nacionalne 
manjine na osvojenim mandatima i ukratko upoznala novoizabrane vijećnike i javnost s načinom rada 
i funkcioniranja Općinskog vijeća. Utvrdila je prisutnost svih 13 vijećnika čime je ostvaren potreban 
kvorum i otvorila je konstituirajuću sjednicu Općinskog vijeća Općine Pribislavec. 
 
Ana Novak pozdravlja sve prisutne i navodi da s obzirom da je sjednica javna, da je pripremila 
kolektivnu privolu za tonsko snimanje diktafonom u skladu s GDPR-om, a isključivo radi 
transparentnosti  i informiranja javnosti bez zlouporabe osobnih podataka, smatra da svi prisutni 
podržavaju otvoreni rad vijeća te da nema razloga da se bilo što sakriva od mještana te poziva sve 
prisutne da potpisom privole svi jasno stanu iza tog načela. 
 
Pročelnica Ivana Lesjak nadovezuje se na izneseni prijedlog te navodi da sukladno članku 117. 
Poslovnika o radu Općinskog vijeća Općine Pribislavec propisano je da se sjednice Općinskog vijeća 
snimaju tonski i iste čuva upravni odjel nadležno za poslove predstavničkog tijela te isto omogućuje 
vijećnicima na njihov zahtjev preslušavanje snimke sjednice. 
 
Ana Novak navodi da razumije da Općina tehnički snima sjednicu za svoje interne potrebe, ali da to ne 
mijenja činjenicu da građani, mještani i vijećnici imaju pravo dokumentirati sjednicu vlastitim 
sredstvima sukladnu pravima na pristup informacijama i Zakonu o lokalnoj samoupravi te navodi da je 
javni interes iznad GDPR-a. 
 
Pročelnica Ivana Lesjak navodi da ako svi daju privolu da se može snimati kao što je predloženo. 
 

 



 

 

 

Mladen Ladić navodi da kako se ne bi mučili, on prvi neće dati potrebnu privolu za snimanje, shodno 
čemu se ne može snimati. 
 
Pročelnica Ivana Lesjak također navodi da neće dati privolu za snimanje te postavlja pitanje potrebne 
daljnje rasprave.  
 
Daljnje rasprave nije bilo pa Pročelnica Ivana Lesjak predlaže sljedeći Dnevni red: 
 

DNEVNI RED 
 
1. Izbor članova Mandatne komisije 
2. Izvješće Mandatne komisije i verifikacija mandata 
- Utvrđivanje člana Općinskog vijeća koji će predsjedavati sjednicom do izbora predsjednika 
- Svečana prisega članova Općinskog vijeća 
3. Izbor članova Odbora za izbor i imenovanja 
4. Izbor članova Odbora za statut, poslovnik i normativnu djelatnost 
5. Izbor članova Odbora za financije i proračun 
6. Izbor predsjednika i potpredsjednika Općinskog vijeća 
 
 
Pročelnica Ivana Lesjak daje predloženi dnevni red na raspravu, a nakon što iste nije bilo, isti daje na 
glasanje. 
 
Predloženi Dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
1. Izbor članova Mandatne komisije  
 
Pročelnica Ivana Lesjak navodi da sukladno članku 2. st. 5 Poslovnika o radu Općinskog vijeća Općine 
Pribislavec prijedlog vijećnika mora biti podnesen u pisanom obliku i potvrđen potpisom vijećnika te 
dostavljen u pisarnicu najkasnije dan prije dana konstituirajuće sjednice Općinskog vijeća te da vijećnik 
svojim potpisom može podržati samo jednog kandidata. Navodi da je pravovremeno zaprimljen samo 
jedan prijedlog i to je prijedlog Demokrata, odnosno Dine Korent, Jasne Rakić, Mladena Ladića, Zorana 
Tomašića, Nikole Bakoša, Nikole Lepena i Saše Borkovića, a predlažu Petra Hajdinjaka za predsjednika, 
Davida Dodleka za člana i Nikolu Lepena za člana. Nakon navedenog otvara raspravu. 
 
Ana Novak navodi da s obzirom da do danas nisu znali da li će njihova zamjena mandata bili 
omogućena, potrebne prijedloge nisu poslali pravovremeno jer je pročelnica bila na godišnjem 
odmoru, ali da su iste sada donijeli na sjednicu vijeća. 
 
Pročelnica Ivana Lesjak navodi da bez obzira što je ona bila na godišnjem odmoru, mail Ane Novak bio 
je poslan van radnog vremena Jedinstvenog upravnog odjela, što je i danas odgovoreno mailom, ali da 
će se doneseni prijedlozi svejedno uvažiti.  
 
Shodno novim prijedlozima, Pročelnica Ivana Lesjak iznosi drugi prijedlog za izbor članova Mandatne 
komisije, koji predlaže 1/3 vijećnika, odnosno Ana Novak, Jagoda Orehovec, Petar Hajdinjak, Josip 
Varga i David Dodlek, a koji predlažu: Josipa Vargu za predsjednika, Jagoda Orehovec za člana i treći je 
bjanko, odnosno prazno, što je potrebno nadopuniti.  
 
Zoran Tomašić navodi da s obzirom da je prijedlozi relativno poklapaju, odnosno da su s obje strane 
predložena dvojica s jedne strane te jedan s druge strane, daje prijedlog da se u drugi prijedlog uvrsti 
zajednički član odnosno član s prve liste. 
 



 

 

 

Dina Korent navodi da bi kombinirani prijedlog bio: Josip Varga za predsjednika, Jagoda Orehovec za 
člana i Nikola Lepen za člana. 
 
Pročelnica Ivana Lesjak temeljem rasprave predlaže sljedeći prijedlog za izbor članova Mandatne 
komisije: Josip Varga za predsjednika, Jagoda Orehovec za člana i Nikola Lepen za člana. 
 
Jednoglasno je usvojen prijedlog za izbor članova Mandatne komisije: Josip Varga za predsjednika, 
Jagoda Orehovec za člana i Nikola Lepen za člana. 
 
2. Izvješće Mandatne komisije 
 
Predsjednik Mandatne komisije Josip Varga pročitao je predloženo Izvješće Mandatne komisije. 
 
Pročelnica Ivana Lesjak daje pročitani prijedlog Izvješća Mandatne komisije na glasanje. 
 
Izvješće Mandatne komisije prihvaćeno je jednoglasno. 
 
Pročelnica Ivana Lesjak zamolila je predsjednika i članove Mandatne komisije da predmetno Izvješće 
potpišu kako bi se isto moglo poslati na objavu u Službeni glasnik. Nakon navedenog, navodi da 
prihvaćanjem Izvješća Mandatne komisije završava prvi dio konstituirajuće sjednice te da svoje mjesto 
prepušta predsjedavajućoj, odnosno Dini Korent, kako je i pročitano u Izvješću. 
 
Svečana prisega 
Predsjedavajuća navodi da slijedi svečana prisega članova Općinskog vijeća Općine Pribislavec te da će 
ona sada pročitati tekst prisege, nakon čega će svaki vijećnik prisegnuti i potpisati podijeljenu mu 
prisegu. Predsjedavajuća čita tekst prisege. 
 
Svi vijećnici su prisegnuli i potpisali odgovarajuće prisege. 
 
3. Izbor članova Odbora za izbor i imenovanje 
 
Predsjedavajuća navodi da postoje dva prijedloga, od kojih je prijedlog liste Demokrata: za 
predsjednika Jasna Rakić, za člana Saša Borković i za člana Josip Varga, dok je drugi prijedlog liste 
DOiSIP: za predsjednika David Dodlek i za člana Ana Novak.  
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Vijećnik Nikola Lepen navodi da se prilikom izbora Mandatne komisije ostvario kompromis i izražava 
želju da u duhu zajedništva vijećnici pokušaju uspješno surađivati u naredne 4 godine, počevši 
iznošenjem kompromisnih prijedloga, kao što je to bilo u prije navedenoj točci.  
 
Predsjedavajuća navodi da se u prijedlozima za izbor članova Odbora za izbor i imenovanje sučeljavaju 
različiti prijedlozi za predsjednika s različitih lista, što nije bio slučaj u prethodnoj točci. 
 
Vijećnik Zoran Tomašić predlaže da se glasa za svaki prijedlog zasebno. 
 
Daljnje rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Predsjedavajuća na glasanje najprije daje prvi prijedlog: za predsjednika Jasna Rakić, za člana Saša 
Borković i člana Josip Varga.  
 
Jednoglasno je prihvaćen prvi prijedlog izbora članova Odbora za izbor i imenovanje: za predsjednika 
Jasna Rakić, za člana Saša Borković i člana Josip Varga. 



 

 

 

4. Izbor članova Odbora za statut, poslovnik i normativnu djelatnost 
 
Predsjedavajuća iznosi prvi prijedlog, prijedlog Demokrata: za predsjednika Nikola Bakoš, za člana 
Mladen Ladić, za člana Saša Borković, za člana Ljubo Ranilović, za člana Jagoda Orehovec, a drugi 
prijedlog, prijedlog DOiSIP: za predsjednika Petar Hajdinjak, za člana Josip Varga, za člana Jagoda 
Orehovec. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
S obzirom da se opet nailazi na razlike u prijedlozima, predsjedavajuća najprije daje na glasanje prvi 
prijedlog, odnosno prijedlog koji predlaže: za predsjednika Nikola Bakoš, za člana Mladen Ladić, za 
člana Saša Borković, za člana Ljubo Ranilović, za člana Jagoda Orehovec. 
 
Jednoglasno je usvojen prijedlog za izbor članova Odbora za statut, poslovnik i normativnu 
djelatnost: za predsjednika Nikola Bakoš, za člana Mladen Ladić, za člana Saša Borković, za člana 
Ljubo Ranilović, za člana Jagoda Orehovec. 
 
5. Izbor članova Odbora za financije i proračun 
Predsjedavajuća iznosi prvi prijedlog, prijedlog Demokrata: za predsjednika Dina Korent, za člana 
Nikola Bakoš, za člana Zoran Tomašić, za člana Ana Novak i za člana David Dodlek, dok je drugi prijedlog, 
prijedlog DOiSIP: za člana David Dodlek, za člana Ana Novak.  
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Predsjedavajuća navodi da shodno poklapanju u prijedlozima, daje na glasanje prijedlog za izbor 
članova Odbora za financije i proračun: za predsjednika Dina Korent, za člana Nikola Bakoš, za člana 
Zoran Tomašić, za člana Ana Novak i za člana David Dodlek. 
 
Jednoglasno je usvojen prijedlog za izbor članova Odbora za financije i proračun: za predsjednika 
Dina Korent, za člana Nikola Bakoš, za člana Zoran Tomašić, za člana Ana Novak i za člana David 
Dodlek. 
 
6. Izbor predsjednika i potpredsjednika Općinskog vijeća 
 
Predsjedavajuća navodi kako postoji samo jedan prijedlog za predsjednika Općinskog vijeća, a to je 
prijedlog Demokrata: za predsjednika Općinskog vijeća Dina Korent. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Jednoglasno je usvojen prijedlog za izbor Dine Korent za predsjednika Općinskog vijeća Općine 
Pribislavec. 
 
Predsjedavajuća navodi da Općinsko vijeće ima dva potpredsjednika, ali postoji razlika između prvog i 
drugog, odnosno prvi potpredsjednik obnaša predsjednikovu dužnost u slučaju njegove odsutnosti, dok 
drugi potpredsjednik obnaša predsjednikovu dužnost u slučaju odsutnosti predsjednika i prvog 
potpredsjednika. Navodi da je prvi prijedlog, prijedlog Demokrata: za prvog potpredsjednika Nikola 
Bakoš, za drugog potpredsjednika David Dodlek, dok je drugi prijedlog, prijedlog DOiSIP: za 
potpredsjednika David Dodlek. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 



 

 

 

Ana Novak navodi da nisu znali da li mogu predložiti Ljubu Ranilovića, kao prijedlog za drugog 
potpredsjednika. 
 
Predsjedavajuća navodi da ukoliko se vijeće složi, prihvatiti će se prijedlog Ljube Ranilovića za drugog 
potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Pribislavec, no s obzirom da postoji samo jedan prijedlog za 
prvog potpredsjednika, najprije na glasanje daje prijedlog za prvog potpredsjednika Općinskog vijeća 
Nikolu Bakoša. 
 
Prijedlog izbora Nikole Bakoša za prvog potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Pribislavec 
prihvaćen je s 12 ZA, 0 PROTIV I 1 SUZDRŽAN. 
 
Predsjedavajuća navodi da postoje dva prijedloga za drugog potpredsjednika, od kojih je jedan 
prijedlog David Dodlek, a drugi Ljubo Ranilović. 
 
Predsjedavajuća otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo pa je predsjedavajuća zaključuje. 
 
Predsjedavajuća najprije na glasanje daje prijedlog izbora Davida Dodleka za drugog potpredsjednika 
Općinskog vijeća Općine Pribislavec. 
 
Prijedlog izbora Davida Dodleka za drugog potpredsjednika Općinskog vijeća Općine Pribislavec 
prihvaćen je s 12 ZA, 1 PROTIV I 0 SUZDRŽAN. 
 
Na kraju same sjednice svi prisutni su ustali prilikom slušanja himne Republike Hrvatske „Lijepa naša 
domovino“. 
 
 
Sjednica je završena u 20:06 sati. 
 
 
 
 
Predsjednica Općinskog vijeća Općine Pribislavec      Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela  
                    doc.dr.sc. Dina Korent                Općine Pribislavec 
                            Ivana Lesjak, dipl.oec. 
   
        
 
 
 
Zapisničar:                               
Hrvoje Goričanec                


